

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Research on the Influence of Slash-and-Burn Cultivation to Ecological Environment in Yunnan**  
(刀耕火种对云南生态环境的影响研究)

R. H. LONG, T. TANG, P. TAO, E. D. PU.....153

**Effects of Returned-Straw on Soil Fertility and Soil Biological Traits in Wheat-Maize Rotation Systems**

(秸秆还田对麦-玉轮作中土壤肥力及生物学性状的影响)

L. DONG, S. Z. TIAN, Y. F. ZHANG, H. H. GUO, Z. MA, W. F. BIAN, R. Q. LI, J. F. LUO.....159

**Analysis on Plant Configuration Mode and Landscaping of Moon Park in Jingzhou**  
(荆州市明月公园植物配置模式与造景的分析)

X. PAN, Y. J. FEI.....167

**Technologies and Methods Applied in Exotic *Spartina alterniflora* Salt Marsh SOC Cycling Researches**

(互花米草盐沼土壤有机碳循环研究方法与技术)

J. E LIU, H. R. SU, H. HUANG, S. Q. FU, G. X. WANG, J. Q. CHEN.....173

**Comparison of Air Temperature, Relative Humidity, CO<sub>2</sub> Concentration and Cave-Dwelling Creatures between Tourist-Attraction and Tourism-Abandoned Karst Cave**

(旅游热点洞穴与废弃洞穴温湿度、CO<sub>2</sub>浓度及洞内生物的比较研究)

X. Y. GONG, T. F. HUANG, T. WU, Y. X. ZHANG, Z. X. LIU.....180

**Evaluation of Ecosystem Service Values Based on Land Use Change in Shandianhe**

(基于土地利用变化的闪电河湿地生态系统服务价值评价)

L. H. YU, M. Y. CHEN, X. H. ZHAO, J. Z. FENG, G. N. ZHOU, B. J. GAO.....191